
PROSLOV 

Vážený pane řediteli, vážení učitelé, milí rodiče, hosté a spolužáci, 
sešli jsme se dnes, abychom společně zakončili 9 let naší cesty na 
základní škole. Tyto roky nám už nemůže nikdo nahradit a nikdo 
z nás už nezažije ten pocit, kdy nás ve dveřích vítaly paní Konečná 
a paní Bínová. 

 

 Prvního září 2014 jsme jako prvňáčci vstupovali do této školy 
s velkým úsměvem. Poté nás vzali za ruku naši patroni a s paní 
učitelkou Rebendovou jsme vstoupili do naší třídy, ve které jsme 
strávili 2. roky a ta nám dala to nejdůležitější – číst, psát a počítat. 
Začali jsme se navzájem poznávat a zvykat si na nové věci. A 
poprvé jsme vyrazili na školu v přírodě, kterou jsme si užili i bez 
našich maminek a pohádek na dobrou noc. 

Ve 3. třídě nás uvítala paní učitelka Kristová, jež nás bohužel ve 4. 
třídě nemohla nadále učit, ale i tak nám ukázala jak mezi sebou 
vycházet a být k sobě kamarádští. Její místo zastoupila ve 4. třídě 
paní učitelka Šilhanová a ta nás vzala pod svá křídla. Ani tato paní 
učitelka to s námi neměla vždy lehké, ale i přesto nás měla 
neskutečně ráda a my ji. 

 V 5. třídě jsme měli jako třídní paní učitelku Janu Bistrou a potom 
jsme jako její kuřátka, museli odejít na druhý stupeň.  Poprvé a 
naposledy nám také velel pan ředitel v hodinách českého jazyka.  
Stejně jako paní učitelka Bistrá nás toho mnoho naučil a připravil na 
druhý stupeň, za což jim děkujeme a zvlášť bychom chtěli 
poděkovat vám, pane řediteli, za zájem se vždy postarat ať už o nás 
či o školu. 

I když jsme nevěděli, co nás na druhém stupni čeká, těšili jsme se 

na to, že budeme patřit mezi velké. Jako první překvapení na nás 

vyskočila naše nová třídní paní učitelka Iva Sovová. Chvíli jsme si 

museli zvykat na spoustu nových učitelů ale i přesto jsme se s nimi 

postupně naučili vycházet. Předali nám vědomosti a informace, za 

které jim děkujeme. Druhé velké překvapení byl Covid, který nás 



jednoznačně rozdělil a místo skutečných tváři jsme viděli jen 

obrazovky. Najednou skončil a naše kroky vedly do 8. třídy. V tu 

dobu naše myšlenky směřovaly k otázce, co s námi bude po 

základní škole. První půlku posledního ročníku jsme strávili 

přípravami na přijímací zkoušky, na které nás připravili paní učitelky 

Pekárková a Bartošíková. I přesto, že jsme do toho dali všechno, 

bohužel se někteří z nás nedostali díky velkému počtu dětí v tomto 

ročníku. Pro mnohé z nás to byla první velká ťafka od života. 

Velkou podporou pro nás byla naše paní učitelka, která se nám 

vždy snažila vyhovět a dát to nejlepší. Tato paní učitelka nám 

obzvlášť přirostla k srdíčku, především za nás vždy bojovala, byla 

k nám fér a podržela nás v nejtěžších chvílích, někdy jsme ji vnímali 

jako naši druhou maminku. Celý druhý stupeň jsme zvládli díky 

jejímu systému. Chceme obzvlášť poděkovat našim rodičům, že nás 

také podrželi.  

Za X let si určitě nebudeme pamatovat každý výlet nebo blbost, ale 

určitě si budeme pamatovat, s kým jsme si užili 9 let na základní 

škole. Na tyto roky budeme vždy vzpomínat s úsměvem na tváři. 

Děkujeme za všechno, co jste pro nás udělali. Celých devět let jste 

pro nás byli jako rodina, budete zítra i navždy. 

 

Absolventský ročník 2023 

29. 6. 2023, Kulturní dům Moravský Žižkov, 17.00 hod. 

 

 



 


